
Zápis z porady vedení konané dne 26. 1. 2015 

Přítomni: Novotná Buršíková, Malinka, Kohoutková, Šrubařová, Regner, Rebok, Křenek, 

Ledvinka, Matyska, Bartošek 

Omluveni: Račanský, Dostál 

 

1. Kolegium rektora  

– Ředitel informoval, že na posledním kolegiu rektora proběhla prezentace ISu a ÚVT. 

Jednání o skutečné výši rozpočtu a centralizovaných prostředků proběhne až poté, co 

bude známa alokace finančních prostředků na MU (snad koncem měsíce ledna).  

– Lze očekávat intenzivnější diskusi s komisí pror. Janyšky o aktivitách a činnostech 

ÚVT; pro specifické otázky ISu pan rektor na místě navrhl zřízení samostatné komise.  

 

2. Připravované projekty do OP VVV  

– Z diskuse s panem děkanem Kozubkem a Mgr. Čermákem vyplývají plány na 

rekonstrukci projektů OP VVV v přímé souvislosti s ICT (e-IROI, dostavba FI a oba 

bezpečnostně orientované projekty), redukci jejich počtu a lepší soulad s aktuálně 

známými prioritami OP VVV. Shodli se, že jediná cesta pro získání prostředků pro 

rekonstrukci budovy pro ÚVT a FI je přes společný projekt v PO2. 

– Není vyloučeno, že později bude vypsána specifická výzva obdobná výzvě ve třetí ose 

v rámci OP VaVpI, z níž byl financován CESNET a CERIT-SC; pokud k tomu dojde, 

předpokládáme pro CERIT-SC a související aktivity aktivní zapojení.  

– Probíhají pravidelné schůzky skupiny pro návrh strategie ICT na MU. 

 

3. Kontrola úkolů 

– Matyska zaslal připomínky k navrhované bezpečnostní směrnici.  

– Program výjezdního zasedání – bude sestaven skupinou Křenek + Strejčková + nový 

vedoucí PR oddělení. 16. 2. předloží Křenek první draft programu. Divizní zašlou co 

nejrychleji jmenné seznamy osob, které se mají zúčastnit.  

– Univerzitní pošta – za 14 dnů kontrola, Křenek dodá stručný přehled termínů a 

činností.  

– Eduroam – 2. 2. podá Rebok informace o stavu i pokrytí nových prostor.  

 

4. Ostatní  

– Vedoucím oddělení PR byl vybrán Michal Vičar, v současnosti pracující na rektorátě. 

Probíhají jednání, aby mohl nastoupit před koncem své výpovědní lhůty.   

– Po odchodu Veselého a Holuba je třeba jmenovat členy radu pro průmyslovou 

spolupráci na science parku (společný dozorový orgán pro stavbu CERIT SP), po 

odchodu Ing. Veselého a doc. Holuba v ní za ÚVT zůstala pouze paní tajemnice. Jako 

noví členové navržení Rebok a Malinka, ředitel ještě probere s nepřítomným doc. 

Dostálem jeho účast.  

– Must week – nyní přihlášeno cca 10 lidí, diskuse zda konání zachovat i do příštích let. 

Ředitel chce v přiměřené formě zachovat, ale s lepším naplánováním činností, získat 

také informace od zahraničních účastníků (např. stav evidence software, využití 

evidence infrastruktury apod.)  

– Diskuse, zda nabídnout firmám ve science parku komerční hostingy, zejména rizika 

spojená s hostingem virtuálních strojů. Malinka zpracuje návrh jako součást vnitřní 

ústavní strategie, potenciálně představuje hospodářský příjem.  



– Nutno dořešit prostorové dislokace, divizní vyžádání k předložení návrhu, následně 

proběhne schůzka (jako součást schůzí kolegia nebo samostatně).  

– RIV – výsledky hodnocení posledního sběru nejsou stále známy, podle zápisů 

z jednání RVVI je jistá tendence hodnocení vůbec nerealizovat. Přesto je třeba 

zpracovat výsledky pro letošní sběr se stejnou pečlivostí, abychom byli schopni 

pružně reagovat na měnící se situaci.  

– Příští kolegium budou na programu personální otázky, další nápady a připomínky 

zašlou divizní řediteli či do kolegia do konce týdne. Ředitel doplní směrování pro 

hodnocení.  

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


